

FOCUS ON • FOCUS ON •

# PACKAGING LABELLING WEIGHING

## A NEW EXCLUSIVE EASYSNAP® MONODOSE SACHET

**M**essrs. EASYPACK SOLUTIONS Srl, a leading packaging machine manufacturer located in Bologna – Italy, is attending "SALON EMBALLAGE 2006" in Paris, in Hall 4 Stand E056 with an absolutely new and innovative monodose sachet machine to make EASYSNAP® sachet.

After some years of intensive market studies and evaluations, EASYPACK SOLUTIONS has produced a recyclable new sachet registered under the name of EASYSNAP®.

This innovative monodose sachet is simple to use with its unique opening system, patented for distribution throughout Europe. Practically, the sachet has a rigid PET or ABS on one side and a flexible printed film on the other. The rigid side has a patented variable cut through thickness which allows any sort of liquid to get through the opening, in a controlled manner. No need to tear open the sachet with 2 hands or to bite it open, with possibility to spill the inside. The EASYSNAP® monodose is taken with one hand and folded with 2 fingers. The folding pressure given creates a breaking of the film in the centre of the rigid side film and product flows out progressively in a controlled manner.

The more pressure given with 2 fingers, the more the product flows out completely, with no mess.

Also, the EASYSNAP® monodose sachet is made with no air inside for excellent shelf life. This sachet has a unique eye catching look and without any doubt it can be easily used as a strategic marketing tool to promote any product on the market.

The semi-rigid EASYSNAP® allows an easy daily practical use. It can be placed in ladies' handbag or men's pocket without any possibility of breaking, since it breaks only if folded.

## UNE VERITABLE NOUVEAUTE DANS LE MONDE DES SACHETS MONODOSE

**L**a Société EASYPACK SOLUTIONS Srl de S. Giovanni in Persiceto (Bologne), se présente au Salon de l'Emballage 2006 à Paris avec une nouveauté absolue dans le monde des sachets monodose. Venez nous rendre visite dans le Hall 4 stand E056.

Après quelques années d'études intenses de

marketing, nous avons réalisé un tout nouvel emballage ou sachet appelé EASYSNAP®. Ce sachet monodose est facile à utiliser grâce à son système unique d'ouverture breveté. Plus besoin d'essayer de déchirer le sachet à deux mains sans y parvenir, ni d'utiliser



les dents. Plus de débordements incontrôlés du produit sur les mains...Maintenant, il suffit de prendre un sachet EASYSNAP® d'une main et de le plier avec 2 doigts pour réaliser une micro-déchirure qui s'étend progressivement suivant la pression exercée pour l'extraction complète du produit. Grâce à notre technologie, nous réalisons un sachet qui ne contient pas d'air assurant une longue conservation et, de plus, son attrait est unique. Un nouvel instrument de marketing est né avec notre sachet EASYSNAP®.

Cet emballage révolutionnaire est considéré comme un instrument vraiment unique de promotion de votre produit. Sa caractéristique semi-

**easypack**  
Solutions s.r.l.

FOCUS ON • FOCUS ON •

# PACKAGING LABELLING WEIGHING



Looking on sales strategies, EASYSNAP® can be distributed in single pieces or in boxes, since they can be stacked like blisters. Customer buys the box and for his necessities, brings along single units of EASYSNAPS® for daily use.

The fields of application are numerous: food industry – pharmaceuticals – cosmetic – chemicals – households, etc.

Products handled can be: ketchup, mayonnaise, salad mixes, marmalades, creams, liqueurs, lotions, children care products, moisturisers, hair care product, gel, shampoo, liquid soaps for hotel use, hand cleaners, body creams, sunscreen, liquid detergents, antiseptic cream, personal care cosmetics, advertising dispensers, vending machine companies, etc.

Easypack Solutions' machines to manufacture EASYSNAP® sachets are also patented. They are built in the heart of the packaging world which is Bologna / Italy. First patent deposits are in Italy for extension in all European countries.

These machines can satisfy any customer's needs, should they be for sampled giveaways or industrial productions. EASYSNAP® sachet can replace any conventional sachet for volumes from 2 to 20 ml.

European Agents needed

Contacts: [www.easypacksolutions.com](http://www.easypacksolutions.com)

[info@easypacksolutions.com](mailto:info@easypacksolutions.com). 

*rigide en permet avant tout une utilisation facile tous les jours : on peut le glisser dans le sac à main car il ne s'ouvre pas si on ne le plie pas jusqu'au point de déchirure. En outre, EASYSNAP® peut être vendu seul ou en étuis car il est empilable, comme un blister.*

*EASYSNAP® peut remplacer tous les emballages monodose conventionnels, y compris les barquettes, les flacons et les tubes en dosages de 2 à 20 ml. Les champs d'application sont très nombreux; il est pratiquement en mesure de remplacer tous les sachets conventionnels, et bien d'autres encore, dans le secteur alimentaire – pharmaceutique – cosmétique – chimique – publicitaire dans les revues.*

*Essayez-le avec les produits suivants : ketchup, mayonnaise, vinaigrette pour salades, confitures, fromages fondus, moutarde, liqueurs, liquides, produits pour enfants, onguents, dentifrices, shampoings, baumes, savons liquides, lotions pour le corps, crèmes, bain mousse, produits hydratants pour le visage, produits bronzants, détergents liquides, distributeurs publicitaires, etc.*

*Nos machines, elles aussi brevetées, sont en mesure de satisfaire aussi bien les quantités promotionnelles que les productions industrielles suivant une technologie d'avant-garde et totalement fiable.*

Contactez-nous aux adresses suivantes:

[www.easypacksolutions.com](http://www.easypacksolutions.com)

[info@easypacksolutions.com](mailto:info@easypacksolutions.com). 